



### **Version longue**

Gandi, c'est un bureau d'enregistrement de noms de domaine, un hébergeur web et un fournisseur de mail et certificat SSL. Mais c'est surtout une success story à la française, bâtie sur la confiance des clients et le bouche-à-oreille.

L'histoire commence en 2000 avec quelques pionniers de l'Internet libre. 20 ans plus tard, voilà une PME de 150 salariés répartis sur 3 continents, pour satisfaire plus de 350 000 utilisateurs actifs, dont plus de 8000 revendeurs et 500 clients Grands Comptes, soit en gestion :

- 2,5 millions de noms de domaine
- 720 000 mails
- 55 000 certificats SSL
- 200 000 sites/applications hébergés

Mais, Gandi, c'est avant tout une passion du web, avec des engagements affichés et des valeurs toujours intactes, qui la rendent unique et indépendante sur le marché :

- Un Internet libre : cultiver l'open source est un pré-requis
- Un Internet éthique : préserver les droits et les données personnelles des internautes est une priorité
- Un Internet solidaire : apporter un soutien technique et humain à des projets et organismes pour bâtir un web de partage et de collaboration

Avec, comme moteur premier, l'ambition de rendre le web accessible à tous, Gandi fournit aussi bien les particuliers qui souhaitent personnaliser et professionnaliser leur présence sur Internet que les petites entreprises, les grands comptes et les institutionnels, notamment via une offre Corporate dédiée.

### **Version courte**

Gandi, c'est un bureau d'enregistrement de noms de domaine, un hébergeur et un fournisseur de mail et certificat SSL qui n'a qu'une ambition : rendre le web accessible à tous. Mais c'est surtout une success story à la française bâtie sur la confiance client et le bouche-à-oreille, où l'histoire commence avec quelques pionniers de l'Internet libre et se transforme 20 ans plus tard en une PME de 150 salariés répartis sur 3 continents ; et des valeurs toujours intactes, qui la rendent unique et indépendante sur le marché.

## **Long version**

Gandi is a domain name registrar, a web host, and an email and SSL certificate provider. But above all, Gandi is a French success story built on the trust and word-of-mouth recommendations of our customers.

The story begins in 2000 with only a few pioneers of the free internet. Twenty-plus years later, here we are, a small but mighty international business with more than 150 employees spread over three continents, serving the needs of more than 350,000 active users, including more than 8,000 resellers et 500 key accounts. Gandi manages:

- 2.5 million domains
- 720,000 email accounts
- 55,000 SSL certificates
- 200,000 hosted website and applications.

First and foremost, Gandi is all about dedication. Gandi's commitment and values, the very ones that make it unique and independent on the market, have stayed intact through the years:

- A free internet: developing the open source is necessary
- An ethical internet: protecting the rights and personal data of the internet users is a priority
- An internet for the common good: providing technical and human support to projects and organizations in order to build a shared and collaborative internet.

Making the internet accessible to everyone is the primary aim of Gandi's undertaking. Gandi provides services to individuals who want to personalize and professionalize their online presence, but also to small businesses, key accounts and institutions, mostly through a dedicated Corporate offer.

## **Short version**

Gandi is a domain name registrar, a web host, and an email and SSL certificate provider whose guiding ambition is to make the internet accessible to all. But above all, Gandi is a French success story built on customer trust and word-of-mouth recommendations. It all began with only a few pioneers of the free internet, and 20 years later, it became a small but mighty international business with 150 employees spread over three continents; with values that remain unchanged and make Gandi unique and independent on the market.

gandi.net  
GANDI SAS  
63-65 boulevard Massena  
Paris (75013) FRANCE Siren 423 093 459 RCS PARIS n. de TVA FR81423093459  
Tel +33 (0) 1 70 37 76 61  
Fax +33. (0) 1 43 73 18 51  
Direction : Stephan Ramoin  
SARL au Capital de 2 300 000 EUR

Contact RP  
Julie Pelloille  
julie.pelloille@gandi.net  
01 70 39 37 52